
Zápisnica č. 1/2023 zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Dubnici nad Váhom 

dňa 13.03.2023 

Prítomní členovia:  Mgr. Lucia Faltejsková, Mgr. Adriana Vančová, PaedDr. Lucia Košťálová, 
Ing. Martina Holá Dis. Art, PhDr. Alena Kubicová, Ing. Marián Osúch, Adriana Pilná  
 

Hostia:   
Mgr. Zdena Bunčáková – vedúca oddelenia školstva MsÚ a ŠÚ  
Ing. Silvia Kiačiková – prednostka MsÚ 
Mgr. Andrea Blajsková – zástupkyňa primátora 
Roman Baláž 
Mgr. Mária Balážová 
 

Rokovanie komisie otvorila a viedla Mgr. Lucia Faltejsková, predseda komisie školstva. 
Konštatovala, že komisia je spôsobilá rokovať, nakoľko na zasadnutí boli  prítomní všetci 
členovia komisie. Zasadnutie komisie bolo zvolané pozvánkou mailom dňa 07.03.2023 
a materiál na rokovanie bol zaslaný všetkým členom komisie na oboznámenie sa. 

Program:  
1., Prerokovanie žiadosti o zriadenie súkromnej ZŠ 
2., Prerokovanie žiadostí o dotáciu na rok 2023 
3., Záver 
 
Bod č. 1 
Roman Baláž s manželkou Mgr. Máriou Balážovou 
 
Pán Baláž ako potencionálny zriaďovateľ Súkromnej základnej školy Felix Dubnica nad Váhom 
informoval prítomných o svojich plánoch, dôvode a motivácii k zriadeniu a prevádzkovaniu 
tejto školy a to: 

• nová forma vzdelávania 
• nový prístup k deťom a rodičom 
• naviazať na rozvoj mesta  
• byť zdravou konkurenciou pre už existujúce základné školy v Dubnici nad Váhom 

 
Mgr. Balážová doplnila ďalšie informácie v rámci video prezentácie už  existujúcich 
súkromných škôl Felix na území SR. Uviedla, že plánuje s otvorením 1 až 2 tried prvého 
ročníka s počtom detí 12 až 15, školského klubu a  krúžkovej činnosti v prenajatých 
priestoroch.  Do roku 2032 plánuje vybudovať plnohodnotnú školu s ročníkmi 1 až 9.     
V diskusii prítomní rozoberali možnosti stravovania žiakov SZŠ, kde pani Balážová očakáva 
pomoc zo strany Mesta.   
Spoluprácu so školami si predstavuje v rôznych školeniach, vzdelávaniach, výmena 
skúseností v nových metódach vyučovania.  
Pán Baláž k financovaniu školy uviedol, že pre tento rok nebude žiadať financie od Mesta, 
s financovaním počíta od budúceho kalendárneho roka. Na otázku v akých priestoroch bude 
škola umiestnená odpovedala Mgr. Balážová aj s pánom Balážom, že priestor ešte nemajú ale 
hľadajú možnosti prenájmu.   
Pán Baláž v rámci diskusie tiež uviedol, že má v pláne založiť občianske združenie. 
Následne pán Baláž a Mgr. Balážová opustili rokovanie komisie školstva. 
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V uvedenom bode programu predsedníčka dala slovo Mgr. Bunčákovej, ktorá informovala 
prítomných členov o aktuálnom stave naplnenosti tried v základných školách v Dubnici nad 
Váhom. Pripravila prehľad vývoja počtu detí od 2.do 5. rokov s trvalým pobytom v meste 
Dubnica nad Váhom, ktoré by mali byť zapísané do 1. ročníka v nasledujúcich rokoch. Podľa 
prehľadu je predpoklad, že od šk. roka 2025/2026 sa dosť zníži počet žiakov 1. ročníka s TP 
v meste, čo bude mať za následok pokles počtu tried v základných školách v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta. Tiež uviedla, že podľa platnej legislatívy bude musieť mesto poskytnúť 
finančné prostriedky SZŠ na činnosť ŠKD a ŠJ, prípadne aj CVČ. Upozornila na to, že ak 
nastane pokles žiakov v školách, znamená to aj pokles normatívnych finančných prostriedkov 
pre školy, ktoré dostáva mesto zo štátneho rozpočtu. 
 
Uznesenie č.1/03.2023 
Komisia školstva odporúča MsZ schváliť zriadenie Súkromnej základnej školy Felix Dubnica 
nad Váhom.   
Za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1 

 
Bod č. 2 
V ďalšom bode programu členovia komisie hodnotili žiadosti o dotáciu pre Laura, združenie 
mladých – stredisko Dubnica nad Váhom, Slovenský skauting, 52. zbor sv. Juraja, Dubnica 
nad Váhom, HONKODORI AIKIDO DOJO – Trenčín, DIVOKÍ KRÁLI DUBNICA. 
 
 
Uznesenie č. 2/12.2023 
Komisia školstva odporúča schváliť žiadosť o dotáciu pre Laura, združenie mladých – 
stredisko Dubnica nad Váhom v plnej výške 1.720,00€. 
Za: 7, proti:0, zdržal sa: 0 
 
Komisia školstva odporúča schváliť žiadosť o dotáciu pre Slovenský skauting, 52. zbor sv. 
Juraja, Dubnica nad Váhom v plnej výške 1.000,00€. 
Za: 7, proti:0, zdržal sa: 0 
 
Komisia školstva navrhuje zamietnuť žiadosť o dotáciu pre Divokí králi Dubnica.   
Za: 7, proti:0, zdržal sa: 0 
 
Komisia školstva navrhuje zamietnuť žiadosť o dotáciu pre HONKADORI AIKIDO DOJO – 
Trenčín.  
Za: 7, proti:0, zdržal sa: 0 
 
 
V závere zasadnutia sa predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
 
 
 
Predseda komisie : Mgr. Lucia Faltejsková                      ……………………………………… 

Zapísala :                Bc. Sidónia Nováková                        ………………….........................…. 

V Dubnici nad Váhom, dňa  13.03.2023 


